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Hoi

Ik denk datje interpretatie klopt omdat hij niet een aparte persconferentie of briefing wil over het driepartijen initiatief maar dit wil

combineren met de publiciteit over de Kamerbrief.

Lijkt me prima om niet op het hoge getal te gaan zitten voor de antigeentesten (VNO/NCW), maar in het veilige midden.

Van LAMP heb ik nooit cijfers gezien over beoogde volumina, maar de XXL straten zouden toch extra LAMP lanen bevatten.

Dus snap ik niet dat daar geen extra afnamecapaciteit door ontstaat (los van de hogere verwerking snelheid die er natuurlijk sowieso wel

is).
Ga ik | 5120 TF) nog over vragen hoe zij dat ziet.

Voor de personeelsbehoefte was er wel een interessant item vanavond op Nieuwsuur: 100.000 personen van de evenementenbranche

werkloos aan de kant (veel zzp-ers).
Teststraten en paviljoens bouwen is toch niet veel anders dan evenementen bouwen, denk ik.’s)
De concurrentie om personeel voor het laten draaien van de extra testlocaties zit denk ik vooral op het hoger medisch geschoolde
personeel, maar ook dat zijn niet allemaal academici of HBO-ers (het zijn geen IC's).

Swabafnemers, runners, laboranten/analisten, administratoren/dataverwerkers. We zouden daar denk ik meer over moeten weten en

wellicht ook gericht acties op (laten) voeren (Mbo).

Succes met de Kamerbrief,

Groet,

> On 24 Oct 2020, at 10:57, NNEGEGEEEEFTI)BEEF@ minvws.nl> wrote:

>

> pan [EXE
> |k ken het verzoek van de minister niet, maar ik interpreteer het zo dat hij een uitgebreide passage in de Kamerbrief wil die wat meer de

operationele kant belicht van de afnameinfrastructuur. Daarover staat nu al wel een passage in het concept maar met jouw input kunnen
we die denk ik verrijken.
>

> Qver de cijfers: vullen we aan obv de roadmap GGD’s over pcr a capaciteit en de schattingge
de

antigeencapaciteit BE dag zeker eind december, opschaling naar lleen met veel slagen om de arm). Is overigens sceptisch:

zij menen dat ze in dezlefde vijver vissen qua personeel, en wijzen op personeel als bottleneck.

> Qver de LAMP capaciteit: daarvan zegt GG OIE =t het in plaats van PCR zal zijn, GGD voorziet nu niet in extra personeel voor

meer afnamecapacitiet daarvoor. Volgens hen mogen we dus niet opplussen daarvoor. Herken je dat?
>

> En inderdaad is er een persbericht bij DCO in de maak, ism andere partijen, ik zal dit ter inspiratie meegeven.

> Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
> +3 5.1.2e

> AEE @minvwsnl
>

>

> Van: INEICAECII HERG «sal. ni SEE @xs4al. ni>>
> Datum: zaterdag 24 okt. 2020 9:04 AM

> Aan: RED @minvws.n| BEGG @ minvws .nl>>, EEE)
5.1.2

> Kopie: 5.1.2¢ ) aminvws.nl<5BGEEEI @minvws.nl>>
> Onderwerp: tekst VNO/NCW/GGD/Amsterdam/TNO

>

>

> dit is de andere klus didiESIE Imi vriidacavond (na aesprek met de minister) vroea om zelfte doen.
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> De tekst kan ook straks de basis worden van een woordvoeringslijn (uiteraard met de getallen erbij).
>

> Misschien is deze tekst allang gemaakt voor de kamerbrief en misschien zelfs al een betere door DCO.

> Beter een optie teveel dan een te weinig in deze omstandigheden.
>

> As BEES de getallen kan invullen van de bestaande teststraten, de extra door XXL PCL door LAMP en door Antigeentresten.
> Graag alledrie aantal extra testen per dag want anders is het niet te snappen hoe het optelt.
>

> Qok een kaartje erbij en je hebt een basistekst, die in ieder geval door mijn vrouwEEN ve qrijpeliik werd gevonden (zegt niets hoor,ze

is ook academica).
=~

CRT 5.1.2e on ERE dus even niet op delijn.
> Morgen zo nodig weer wel een appen kan altijd.
>

> Groet,

>BE
>


